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Summary:
This study dealt with the subject of distance teaching platforms and

the problem of educational attainment, the Model platform as a model.
The two researchers used the descriptive analytical approach due to its
relevance to the research problem. The study was summarized in the
following problem: What is the reality of distance teaching in Algeria
through the Moodle platform? In order to answer this problem, the two
researchers prepared a theoretical and applied study. The study resulted
in the following results:
» The method of distance teaching is one of the modern and modern
methods.
= Algeria has started using the distance education method due to the
outbreak of the Corona epidemic.

Keywords: teaching, university, academic achievement, Moodle
platform.



Sommaire :

Cette ¢tude a trait¢ du sujet des plateformes d'enseignement a
distance et de la problématique du niveau scolaire, la plateforme Model
comme modele.

Les deux chercheurs ont utilisé l'approche analytique descriptive en
raison de sa pertinence par rapport a la problématique de
recherchel'é¢tude a été résumée dans la problématique suivante : Quelle
est la réalit¢ de l'enseignement a distance en Algérie a travers la
plateforme Moodle ? Afin de répondre a cette problématique, les deux
chercheurs ont préparé une étude théorique et appliquée qui a abouti aux
résultats suivants:
= L[La méthode d'enseignement a distance fait partiec des méthodes
modernes et modernes.
= ['Algérie a commencé a utiliser la méthode d'enseignement a
distance en raison de l'apparition de 1'épidémie de Corona.

Mots clés : enseignement, université, réussite scolaire, plateforme
Moodle




